中銀香港集團成員 A member of BOCHK Group

私人密件 Private & Confidential

親愛的客戶:

集友信用卡轉換通知

感謝您的支持。按早前信函通知,現附上轉換/合併後全新卡號的有集友信用卡以替代你原有的信用卡賬戶,請您立即確認新卡,當成功確認新卡,對應之舊卡及附屬卡(如適用)將於新卡確認 13個工作天1後或2024年6月28日自動失效(以較早為準)。如您沒有確認新卡,舊卡將會於2024年6月28日終止服務。

以下設定會自動轉移:

- ✔ 月結單結欠
- ✓ 累計積分
- ✓ 八達誦自動增值服務
- ✔ 餘下之月結單分期、現金分期及商戶分期 期數及供款
- ✓ 已登記的推廣,及累積簽賬
- ✓ 結單日

以下請自行於新卡重新設定:

- 信用卡自動轉賬還款
- 商戶自動轉賬
- 手機支付
- 網上銀行預設商戶繳費指示
- 「超越信用限額」功能
- 信用卡每月網上及無卡支付消費限額
- 香港境外每日提款限額
- 信用卡櫃員機密碼
- 收取月結單方式

中銀信用卡(國際)有限公司 2024年5月

註:

- 1. 工作天為星期一至星期六,公眾假期除外。確認新附屬卡後(如適用),原有附屬卡會於2個工作天後取消。
- 2. 於2024年6月28日前確認新卡,舊卡設定將自動轉移至新卡。

Dear Customer,

CYB Credit Card Conversion Notice

Thank you for your support. As per our previous notification, here is your new card that converts/merges your existing CYB Credit Card account(s) to a new Credit Card account. Please activate your card immediately. By activating your new main card(s), your existing card(s) & additional card(s) (if applicable) will be terminated after 13 working days¹ of card activation or on 28 June 2024 (whichever is earlier). If your new card is not activated, your existing card(s) will be terminated on 28 June 2024.

These services will automatically be transferred to your new card :

- ✓ Statement balance
- ✓ Accumulated Gift Points
- ✓ Octopus Card Automatic Add Value Service
- Remaining amount and number of instalments
- Registered promotions and accumulated spending
- ✓ Statement Date

Please re-establish the below settings with your new credit card:

- Direct debit authorisation
- Merchant autopay
- Mobile payments
- Online bill payments
- Over-the-limit Facility Function
- Credit Card Monthly Online and Card-Not-Present Spending Limits
- Daily Overseas Cash Withdrawal Limit
- Credit Card ATM PIN
- E-statement / Paper statement preference

BOC Credit Card (International) Ltd May 2024

Remark:

- 1. Working days are Monday to Saturday, excluding Public Holidays. By activating the new additional card(s) (if applicable), corresponding additional card(s) will be terminated after 2 working days.
- 2. Services/settings will automatically be transferred to your new card upon new card activation on or before 28 June 2024.